
ORSA KOMMUN 2017-06-07 
Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet 
 

 

Protokoll fört vid möte med KHPR 2017-06-07 
Plats och tid för mötet: Kommunhuset, kommunsalen, Orsa  
kl 08.30 – 11.00 
 
Närvarande: Susann Lindblad, ordförande 

Hans Sternbro, kommunstyrelsen 
  Carl-Erik Wohlmer, Hörselskadades riksförbund 
  Ewa Andersson, PRO 
  Ellen Gunnars, SPF 
  Ing-Britt Alfredsson, Demensföreningen 
  Hjördis Nyström, Hjärt- och lungsjukas förening 

Maria Tapper, Landstinget 
Agneta Ersson PRO, ersättare för Ann Jönefors 

 
 
Övriga närvarande: Anneli Eriksson, Trafikingenjör 
  Tove Berg, SKPF 
  Gun Olmats, SKPF 
  Kristina Gunnars, äldreombud 
  Jan Segerstedt , kommunstyrelsen 
  Marie Jangmyr-Sundin, tf chef omsorg 
   
 
Underskrifter: ……………………………………………. 
  Susann Lindblad, ordförande 
 
 
Justerare:  ……………………………………………. 
  Jan Segerstedt 
 
 
  …………………………………………….. 
  Lotta Hedin, sekreterare 
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§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet. 
 
§ 2. Val av justerare 
 Jan Segerstedt väljs till justerare. 
 
§ 3. Besök av Celia Ahlin, chef för verksamhet Samhälle och Anneli Eriksson, 
trafikingenjör 
Anneli Eriksson besöker KHPR. Tyvärr kunde inte Celia Ahlin komma. Anneli 
berättar om verksamhet Samhälle och vad som händer under 2017. Bl a ska 
Moraeusparken rustas upp och göras mer handikappanpassad. Översyn av 
trafikfarliga platser ska också göras. Anneli informerar också om att man nu tar 
tag i det med ”gatupratare”. En cykelpump finns nu vid Cirkel K. 
Synpunkter och frågor kan mejlas till Anneli, anneli.eriksson@orsa.se 
 
§ 4. Föregående protokoll 2017-04-19 
Ordförande går igenom föregående protokoll. Det blir diskussion angående 
namnbyte på rådet och eventuell förkortning. Inget bestämdes. 
Påmindes om att ritningar vid nybyggnationer/ombyggnationer ska skickas till 
rådet för att vi ska kunna komma med synpunkter. 
  
§ 5. Information från verksamheten 
Marie Jangmyr-Sundin, tf chef Omsorg informerar om att Arbetsmiljöverket 
gjort en inspektion av enhetschefernas arbetssituation. Slutlig rapport kommer. 
Mål- och budgetarbete 2018 pågår. 
Kristina Gunnars är äldreombud, ska bl a lotsa personer i kommunens 
äldreomsorg. 
Det finns lediga platser på Orsagården och Lillåhem.  
 
§ 6. Information från Kommunstyrelsen 
Inget särskilt att informera om just nu. 
 
§ 7. Information från Landstinget 
Maria Tapper informerar om den ”Digitala vårdcentralen”. Den har varit i skarp 
drift i ca 4 månader. Statistik visar att äldre är mycket intresserade. En app kan 
laddas ner till telefonen, den heter ”min vård”. 
Har man några frågor kan man kontakta Maria Tapper. 
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§ 8. Övriga frågor 
Kolla upp hur hörslingan fungerar i kommunsalen. 
Boende på trygghetsboendet Mosippan lämnar in funderingar och önskemål: 
Vem ansvara för att buskarna vid uteplatsen blir ansade? 
Vem ska laga bänken utanför köksfönstret (eller byta ut den)? 
En vimpel i flaggstången vore inte helt fel. 
Byt ut piskställningen utanför östra porten mot ett bord och ett par stolar. 
Möbeltassar (köket). 
Detta skickas vidare till Orsalokaler och Beatrice Johansson, enhetschef 
hemtjänsten. 
 
Springan i Carl-Erik Wohlmers dörr är nu åtgärdad, tog lång tid. 
Hemtjänsten skulle handla åt Carl-Erik i måndags, ingen kom. Han frågade 
varför och fick till svar att det var antecknat att han inte var hemma. 
 
Agneta Ersson fortsätter att undersöka studiebesök (LD-hjälpmedel). 


